
Østbirk Idrætsforening 
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                                                                                           Bestyrelsen 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 13. september 2012 
 

Deltagere: Torben B, Poul, Emma, Torben P, Kirsten og Gudrun (ref) 

 

Dagsorden: Behandling: Ansvarlig for 

opfølgning: 

1. Formanden orienterer Check fra OK – 7.131 kr. – Kirsten sender 

kontonummer for overførsel af pengene. 

Endnu ingen afregning for brandvagt-opgaverne 

ved Middelalderfestivallen – Kirsten kontakter 

kommunen for afregning. 

De månedlige økonomirapporter er ikke sendt til 

alle. Løb og Cykling har fået – øvrige afdelinger får 

snarest. Kirsten lovede, at det herefter udsendes 

månedligt til alle afdelinger. 

Kirsten 

 

 

Kirsten 

 

 

 

Kirsten 

 

2. Skovhuset Bestyrelsen besigtigede Skovhuset for evt. brug, 

hvis huset bevares. Dart har et påtrængende 

lokalebehov, der kan løses i Skovhuset. Der er 

faciliteter til møder i f.eks. løbeafdeling, måske 

cykelafd. Der kunne afvikles unge-arrangementer, 

såsom sodavandsdiskotek, video-marathon 

aftener/nætter. Måske også mødested for 

jagtforening, motorcykelklub, så huset kunne blive 

et ”multikulturelt hus”. Det gamle klubhus kan så 

rives ned, hvis der kan laves en løsning til 

atletikafdelingens redskaber nær banerne.  

 

3. Skanderborg Festival Nyt udvalg til 2013-festival’en er nedsat – Torben, 

Kis og Gudrun. 

Har prikket folk på skuldrene for at høre, om de vil 

være med. Foreløbig har 10 meldt sig. 

Man tegner sig for min. en 6 timers vagt.  

Holdes 2. weekend i august. 

Har lagt sig fast på at servere Gullash-suppe – 

Slagteren og Brugsens slagter er forhørt som 

leverandør. 

 

4. Dart Dartafdelingen er p.t. hjemløs. 

Skytterne er villig til at hjælpe i vinterhalvåret. Dart 

har sagt god for lokalerne i skyttehuset. Husleje på 

750 kr. er foreslået, men det vil kommunen ikke 

 



betale – vil kun refundere i forhold til antal børn og 

unge deltagere. Kommunal lokaler er undersøgt - 

plejehjemmet har ingen lokaler, og skolen kan ikke 

tilbyde faste lokaler.  

Bestyrelsen besluttede at betale huslejen vinteren 

over, med håb om at der så er fundet en varig 

løsning med Skovhuset. 

5. I Front 4 unge tilmeldt i år, heraf tre på 14 år, men DGI har 

accepteret. Lars og Gudrun følger op. Emma vil 

gerne bidrage og være med i en fortsættende 

gruppe.   

Lars og 

Gudrun 

6. Alternativ til 

Foreningspakken 

Kirsten er ved at undersøge, hvad DGI kan tilbyde. 

Conventus er tilsyneladende det eneste, men det ser 

ud som om, det er kommunerne, der køber 

programmerne til foreningerne i deres kommune. 

Torben vil være med på sidelinjen og deltage i 

opklarende møder med DGI. Processen skal 

speedes op. 

 

 

 

 

Kirsten og 

Torben 

7. Ekstern støtte til 

foreningsblade 

Der skal søges her i september. Gudrun og 

Kirsten 

8. Manglende instruktører 

i gymnastikafdelingen 

Gymnastikudvalget har i år måttet opgive et hold – 

junior mix-holdet - og mangler fortsat instruktører 

til de små powerpiger – der arbejdes på at danne et 

instruktørteam. 

 

9. Økonomi Der har været problemer med oprettelse af hold. 

Poul og Gudrun meldte om problemer i fodbold og 

gymnastik. Poul nævnte problemer med at 

indbetale efterårskontingentet, fordi man ikke 

kunne se hvor meget, der skulle betales. Det er 

fortsat forårssæsonen, der står på nettet. Mange 

veteraner mangler at betale kontingent, og sæsonen 

er nu slut. 

Kirsten bestiller girokort hjem til brug i 

gymnastikafdelingen. 

Gudrun laver tekst til hjemmesiden om at alle 

brugere skal oprettes separat, men gerne med 

samme kode for alle i familien. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kirsten 

10. Eventuelt Arkiv på hjemmesiden. 

Tuborg har en kampagne om at støtte den lokale 

sport. Vi får et beløb for hver Tuborg Sport, der 

sælges på Foderbrættet. Offentliggøres i 8752. 

Torben får kopi af mange mails til 

gymnastikudvalget – ønsket slettet. 

Søren har samlet bestyrelsesreferaterne fra en del 

år. Bestyrelsen besluttede at de kan lægges på 

offentligt tilgængeligt site på nettet. Gudrun 

kontakter Søren for strukturering af denne del af 

hjemmesiden. 

Forslag om at bestyrelsen får en ØIF-jakke/dragt, 

når medlemmer repræsenterer foreningen, f.eks. 

sælger benzinkort. Vedtaget. 

 

 

 

 

 

Søren 

 

 

Gudrun og 

Søren 

 

 

 

 


